
Referat af bestyrelsesmøde i HKG, den 24.06.2024, klokken 19.00 på Charly’s Café, 
Kloster 
 
Deltagere: Sebastian, Freddy, Rusty, Tobias, Anna Lise, Søren og Jacob  
 
Afbud: Knud 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Økonomi 
Økonomien blev gennemgået. Der er lidt udsving i greenfeeindtægterne ift. til 
vejret, men generelt ser det ok ud og budgettet følges.  

 
3. Nyt fra udvalgene 

Frivilligudvalg:  
Frivilligudvalget kører godt derudaf. Der er et ønske om at der skal køres 
banekontrol. Der er på nuværende 2 – 3 frivillige som har tilkendegivet, at de vil 
gøre det. Der arbejdes på at få det organiseret i nærmere fremtid.  
 
Regionsudvalg:  
P.t. ligger C-holdet til at gå videre i turnering.  
 
Eliteudvalg:  
I denne sæson ser det desværre ud til at modstanden de 2 puljer er blevet for 
stort og at 3. divisions holdet vil rykke ned.  
 
Juniorudvalg:  
Der er tilvækst af juniorer som kommer flittig til træning.  
 
Begynderudvalg: 
Der er fin tilgang af dygtige og aktive begyndere, også i indeværende sæson.  
 
Match-/turneringsudvalg:  
Til de afholdte matcher har der været ok tilslutning.  
 
Baneudvalg: 
Poul Erik Hingebjerg har været på besøg igen og er kommet med lidt flere gode 
input til os.  
 
Der er næste møde i baneudvalg i morgen, den 24.6.  
 



Der er p.t. lidt udfordringer med roughen på vores bane. Med de vandmængder 
der er kommet og de temperaturer som er nu, vokser roughen bare voldsomt. Det 
gør de i øvrigt også på alle andre baner.  
 

4. Nyt fra kontoret 
Vi har p.t. en praktikant ansat i jobprøvning i Greenkeeper staben.  
 
Der afprøves p.t. en robot plæneklipper på banen. Dette anses som fremtidens 
løsning og der skal holdes nøje øje med udviklingen på markedet for dette 
produkt.  
 
Der vil blive foretaget en ekstraordinær markedsførings indsats i de kommende 
uger, hvilken bestyrelsen godkendte. 

 
5. Fastsættelse af bestyrelsesmøder i 2. halvår 

Der vil blive afholdt bestyrelsesmøder den 2.9., 23.10. og 29.11.  
 

6. Evt. 
 

 


